

BRIAN CLEMENT



Brian Clement, an Original Six member of the Winnipeg Table Hockey League (WTHL) Est. 1989, has consistently been one of the game's top defensive players. Considered one of the league's steadiest players and an all around defensive stalwart, he is frequently ranked near the top of the league for his defensive numbers. As of 2021, he led the league in GAA in 1994 and captured the inaugural WTHL Challenge Cup in 2003.

Player Inductee, 2021

Brian Clement, membre des Six Original de la Ligue de hockey sur table de Winnipeg (WTHL) établi 1989, a toujours été considéré comme l'un des meilleurs joueurs défensifs du jeu au fil des ans. Considéré comme l'un des joueurs les plus stables de la ligue et un pilier défensif complet, il est souvent classé près du sommet de la ligue pour ses chiffres défensifs. À partir de 2021, il a dirigé la ligue en GAA en 1994 et a remporté la première WTHL Challenge Cup en 2003.

Intronisé à titre de joueur – 2021